
DRUŻYNA:
OSTATNIE

BEZPOŚREDNIE
STARCIA

NAJWIĘCEJ
PUNKTÓW W LIDZE

BILANS SPOTKAŃ
LIGOWYCH

MIEJSCE W TABELI
NAJWIĘKSZE

SUKCESY

 Elin Gustavsson
(83pkt)

3 zwycięstwa 
2 porażki

6.

1x Mistrzostwo Polski
1x Puchar Polski

1x Superpuchar   
Polski

Zoe
Wadoux/Betabe

Zempare
(96pkt)

5 zwycięstw
1 porażka 2. 4. miejsce w lidze

3-2 dla Zagłębia

94-79
86-89
93-69
71-79
69-71

SKARB KIBICA

UTRZYMA�
TWIERDZĘ MOSIR

MISTRZ POLSKI

LISTOPAD 2023 AZS UMCS LUBLIN 

Drogi Kibicu,

Witamy Cię na domowym spotkaniu w Orlen Basket
Lidze Kobiet. W swoich rękach trzymasz najnowsze
wydanie naszego Skarbu Kibica. Znajdziesz  tu
statystyki, ciekawe rozmowy oraz najpotrzebniejsze
informacje przed meczem. Mamy nadzieję, że miło
spędzisz z nami czas!

6/2023

POLSKI CUKIER AZS UMCS LUBLIN VS MB ZAGŁĘBIE SOSNOWIEC



KOSZYKÓWKA JEST DLA MNIE
CZYMŚ WIĘCEJ NIŻ SPORT

SKARB KIBICA AZS UMCS LUBLIN 

Jesteś najlepiej punktującą, a według wielu również
najlepszą zawodniczką AZS-u w tym sezonie. Jaki jest
klucz do twojej dobrej dyspozycji?
Duży sekret sukcesu związany jest z pewnością siebie, 

a pewność siebie pochodzi zarówno ode mnie, od

trenera, jak i od moich koleżanek z drużyny. Nie

uważam, że to tylko jeden czynnik. Mamy bardzo

dobre koszykarki, które świetnie potrafią odnaleźć

mnie na boisku. Nie jestem graczem, który dużo

drybluje, aby zdobywać punkty. Jeśli wykonam ruch,

inne zawodniczki zauważą mnie i mi podadzą. Nie

miałabym tych punktów, gdyby nie moje koleżanki z

zespołu.

Co szczególnie cenisz w tej drużynie?
Cenię sobie dobrą energię, dobre charaktery, ciężką

pracę i bycie dobrym człowiekiem zarówno na boisku,

jak i poza nim. Dla mnie koszykówka to znacznie więcej

niż tylko sport i mam nadzieję, że inni ludzie to widzą.

Nie chodzi tylko o to, że lubię samą grę, ale kocham to,

co koszykówka mi daje, począwszy od pewności siebie,

poprzez moje partnerki z drużyny, podróże, aż po

doświadczanie nowych rzeczy.

Jakie to uczucie zagrać świetny mecz w Eurolidze,
zdobyć 24 punkty i finalnie przegrać jednym oczkiem?
To zabawne, bo ostatnim razem, gdy grałam

przeciwko Lyonowi jako zawodniczka ligi francuskiej,

przegrałyśmy jednym punktem po dogrywce. Mecz w

środę był dla mnie jak déjà vu. Ale Lyon ma świetnych

graczy, to wspaniały klub, który ma wszystko na

najwyższym poziomie, od budżetu po zaplecze. Myślę,

że ten mecz pokazuje, jak ekscytującym sportem jest

koszykówka. Byłyśmy w tyle o 20 punktów na

początku, ale wróciłyśmy do gry. Prowadziłyśmy

jedenastoma punktami, a w końcówce już tylko

jednym oczkiem. Przegrałyśmy w ostatnich sekundach.

Zaraz po meczu było w nas dużo frustracji, ale myślę,

że patrząc na to spotkanie na chłodno, można w nim 

dostrzec piękno koszykówki. W tym sporcie wszystko

może się zdarzyć. 

Myślisz, że taki mecz zadziała pozytywnie na drużynę?
W końcu rozegraliście bardzo dobre zawody.
Jak najbardziej. Po tym spotkaniu wiemy, że możemy

naprawdę świetnie współpracować. Pokazałyśmy

dobrą energię i czułyśmy ją na boisku i na ławce.

Sądzę, że to będzie korzystne dla nas w

nadchodzących grach, niezależnie od tego, czy to

będzie Orlen Basket Liga, czy Euroliga. Wiemy, na co

nas stać i musimy po prostu przenosić tę motywację

na parkiet w każdej grze, a nawet na treningach.

Myślę, że to, jak trenujemy, odzwierciedla to, jak

gramy. Musimy się upewnić, że jesteśmy

skoncentrowane i ciężko pracujemy.

Czego obawiacie się ze strony MB Zagłębia Sosnowiec
i jak będziecie chciały zneutralizować ich atuty?
Jestem wciąż nowa w tej lidze, więc nadal uczę się o

każdej drużynie. Przeglądałam ich zagrania i znam

niektóre z zawodniczek. Uważam, że to dobra drużyna,

niezależnie od tego, czy przegrały z zespołem, który my

pokonałyśmy, czy odwrotnie. Musimy skupić się na

naszych zasadach, czyli tym, co robimy w obronie i w

ataku, żebyśmy to my prowadziły grę. Jednak musimy

koncentrować się na naszych atutach i robić to

jeszcze lepiej. Chodzi o to, żebyśmy grały razem, bo

nigdy nie wygramy, jeśli każda z nas będzie próbowała

działać indywidualnie.

ROZMOWA z Elin Gustavsson,
koszykarką Polskiego Cukru AZS
UMCS Lublin



PRZY KASACH

Obserwujcie nasz profil na FB bo tam już
niedługo pojawi się konkurs związany z
Europejskimi Pucharami. 

Nie zapominajmy o tym, że jesteśmy 6
zawodnikiem. 

AVE AZS!!!

Przed nami spotkanie z kategorii "Musimy to
wygrać" 
Po zaciętym spotkaniu i dalekiej podróży do Francji
wracamy by zmierzyć się z drużyną z Sosnowca.
Bardzo ważne o trudne spotkanie dlatego drużynie
mocno potrzebne jest nasze wsparcie z trybun.
Zróbmy dziś hałas który sparaliżuje rywalki a nasze
koszykarki poniesie do kolejnego zwycięstwa. 

Sprawmy by twierdza Lublin dalej była
niepokonana, a nasze dziewczyny po końcowym
gwizdku schodziły do szatni zwycięskie i pełne
energii przed środowym spotkaniem Euroligi na
które już dziś serdecznie zapraszamy. 
Niech dzisiejszy doping będzie dla nas wszystkich
treningiem przed Euroliga która dzięki decyzji FIBA
będzie już do końca rozgrywana na hali im.
Zdzisława Niedzieli. 

WIADOMOŚCI "SPOD ZEGARA"

KĄCIK INFORMACYJNY STOWARZYSZENIA KLUBU KIBICA
"BIAŁO-ZIELONI"

29.11.2023 R. GODZ. 20:00
HALA MOSIR, AL. ZYGMUNTOWSKIE 4

WSPIERAJĄ NAS: 

PRZYJDŹ  NA NASTĘPNY MECZ!

zagraj w kółko i krzyżyk z kibicem obok! :)CZAS NA PRZERWĘ...

Napoje zimne i gorące,
Przekąski (w tym zdrowe alternatywy),
Dania na ciepło,

ODWIEDŹ NASZ BAREK GASTRONOMICZNY!

Koszulki,
Szaliki,
Czapki,
Bluzy,
Breloczki,

WPADNIJ DO NASZEGO SKLEPIKU KIBICA!

ŚPIEWNIK KIBICA:
"JEDNO SERCE, TRZY LITERKI AZS"

"LITERKA A, LITERKA Z,  LITERKA S  JAK AZS
LALALALALALALA LA, LA LA LA LA LA LA LA " 
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Chcesz się zareklamować? 
napisz do nas: redakcja@azs.umcs.pl

biuro@azs.umcs.pl
azs.umcs.pl

DOŁĄCZ DO AKADEMII AZS UMCS LUBLIN!M Ł O D Y
F A N I E !

AKADEMIA SIATKÓWKI AZS UMCS 

LEKKA ATLETYKA KOSZYKÓWKA PŁYWANIE SIATKÓWKA TENIS STOŁOWY

m.lipiec@azs.umcs.pl,602 379 283

SKLEPAZSUMCS.PL

Langiewicza 22
20-035 Lublin


